
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 15.12.2008 

 
Počet poslancov Obecného zastupiteľstva: 9 
Prítomní: 7 
Ospravedlnení: František Ambra, Vladimír Báchor 
Ďalší prítomní: 
Starosta obce : Mgr. Peter Švaral 
Hlavný kontrolór: Natália Topolčányová 
Pracovníci OcÚ a občania podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 

1. Otvorenie , schválenie programu, návrhovej  komisie a overovateľov zápisnice  
2. Správa o rokovaní komisií OZ 
3. Návrh VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný  odpad  
4. Návrh VZN o poplatkoch za znečisťovanie  ovzdušia prevádzkovateľmi  malých zdrojov znečistenia  
5. Návrh na zmeny v rozpočte na rok 2008 
6. Návrh rozpočtu obce na rok 2009 
7. Návrh kontrolnej činnosti na 1. Polrok 2009 
8. Rôzne  
9. Interpelácia  poslancov  
10. Diskusia  
11. Záver 

K bodu programu č. 1 
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Mgr. Peter Švaral.  Ako zapisovateľka bola 
navrhnutá p. Alena Karšayová, overovatelia Ing. Bohuslav Katrenčík  a Ing. Ľudmila Radičová. Starosta predložil 
návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení  p. Alica Buchbauerová, MUDr. Jana Vrablicová a p. Ján Diviak. 
Predložené návrhy OZ jednohlasne schválilo – uznesenie č. 119/2008 
 
K bodu programu č. 2 
    Starosta informoval o stretnutí  poslancov OZ a členov komisií OZ konaného dňa 8.12.2008 a vyzval členov 
komisií aby predniesli správu o činnosti.  MUDr. Vrablicová  informovala, že sociálna komisia sa zaoberala 
návrhom rozpočtu na rok 2009 a riešila problém  -p. Jurkovičová. Finančná komisia riešila prideľovanie 
finančných dotácií  organizáciám pôsobiacim v našej obci  a tiež návrh rozpočtu na r.2009, Návrhom rozpočtu pre 
rok 2009 sa na svojich stretnutiach zaoberala aj kultúrna komisia a stavebná komisia. 
OZ vzalo na vedomie správu o rokovaní komisií OZ- uznesenie č. 120/2008 
 
 K bodu programu č. 3 
Starosta obce  predložil návrh zmien  VZN č. 10/2008 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny 
odpad a drobný stavebný odpad a to: 
-úprava sadzieb  v súvislosti s prechodom na novú menu  EURO od 01.01.2009  
-§ 2 sadzbu dane s pozemkov písm. a) orná pôda a písm. b) trvalé trávnaté porasty navrhuje sadzbu 0% 
-§ 14 a) pri predaji a umiestnení zariadenia slúžiaceho na poskytovanie služieb vo  výške 1 euro (30,126) /m2/ 
deň najmenej však 10 eur (301,25 Sk) na deň, 
-§ 27 ods. (3)  Sadzbu poplatku pre poplatníka  uvedeného v 26 ods. 2 písm. b) a písm. c) tohto VZN obec  
určuje podľa ustanovenia § 78 ods. 1 v spojení s ustanovením § 79 ods. 1 zákona  vo výške   0,01 eura (0,30 Sk) 
za jeden liter, 



- § 28 poskytnutie úľavy žiadateľom, ktorí  sú ubytovaní mimo obce Rohožník po predložení potvrdenia  a  50 % 
úľavu pre MŠ a ZŠ 
OZ v zmysle zmien predložený návrh VZN č. 10/2008 jednohlasne schválilo – uznesenie č. 121/2008 
 
K bodu programu č. 4 
Starosta predložil návrh VZN č. 9/2008 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia  prevádzkovateľmi  malých 
zdrojov znečistenia  na území obce Rohožník . Zmeny boli vykonané na základe prechodu slovenskej meny na 
Euro. 
OZ v zmysle zmien VZN č. 9/2008 jednohlasne schválilo- uznesenie č. 122/2008 
 
K bodu programu č. 5 
Starosta predložil návrh na zmeny v rozpočte obce v r. 2008. Zmeny boli navrhnuté v dôsledku navýšenia príjmov 
z úveru a vo výdavkovej časti nastali z dôvodu neuskutočnenia niektorých plánovaných investícií. Aktualizácia 
rozpočtu na rok 2008 je ako príloha k zápisnici. 
OZ v zmysle zmien aktualizáciu rozpočtu na rok 2008 jednohlasne schválilo- uznesenie č. 123/2008 
 
K bodu programu č. 6 
Starosta predložil návrh programového rozpočtu na rok 2009 a stručne informoval prítomných o príjmoch 
a výdavkoch jednotlivých programov. Rozpočet obce na rok 2009 pri vykonaných zmenách je  prebytkový 
o 259 000,- Sk =8 597,22EUR  
a predpokladá celkové príjmy    60 885 000,-Sk =2 021 011,75 EUR 
                                  výdavky    60 626 000,-Sk = 2 012 414,53 EUR  
Starosta navrhol navýšiť transfer pre OZ Spiduch ( +10.000,-Sk) a folklórny súbor Bazalička (+10.000,-Sk) 
vzhľadom na aktívnu činnosť, zapájanie sa do kultúrno - spoločenských podujatí a zachovanie zvykov a tradícií 
obce a za prínos k výchove detí a mládeže.  
Pani Buchbauerová navrhla navýšiť rozpočet pre Úniu žien (+10.000,-Sk), zastupiteľstvo sa s návrhom stotožnilo 
s podmienkou, že Únia žien bude aktívnejšie a viditeľnejšie pôsobiť v obci. MUDr. Vrablicová spolu so starostom 
navrhli navýšiť rozpočet pre Slovenský červený kríž (+5.000,-Sk).  Návrh rozpočtu na rok 2009 je ako príloha 
k zápisnici .  
Svoje stanovisko k rozpočtu predniesla hlavná kontrolórka p. Natália Topolčányová. 
OZ vzalo na vedomie informáciu hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Rohožník – uznesenie č. 124/2008 
Stanovisko hlavného kontrolóra k Návrhu programového rozpočtu obce Rohožník na rok 2009 a viacročného 
rozpočtu na roky 2009-2011 je ako príloha k zápisnici. 
OZ v zmysle zmien jednohlasne schválilo predložený návrh rozpočtu obce na rok 2009- uznesenie  č. 125/2008 
 
K bodu programu č. 7 
Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie od 1. januára 2009 do 30. júna 2009 na vyzvanie starostu predniesla 
hlavná kontrolórka p. Natália Topolčányová . Návrh plánu kontrolnej činnosti je ako príloha k zápisnici. 
OZ vzalo návrh plánu kontrolnej činnosti na  vedomie – uznesenie č. 126/2008  
 
K bodu programu č. 8  
Starosta informoval o možnosti uzatvorenia zmluvy o pristúpení obce Rohožník k spoločnému obecnému úradu 
so sídlom v Kostolišti za účelom zabezpečovania agendy opatrovateľskej služby. 
OZ poverilo starostu obce uzavretím zmluvy – uznesenie č. 130/2008  
Starosta ďalej informoval , že z dôvodu príprav individuálnej bytovej výstavby v lokalite  Rybník sa ruší dolné 
ihrisko a najvhodnejšia lokalita pre vybudovanie nového tréningového ihriska,  je časť pozemku vo vlastníctve FC 
Rohožník(na futbalovom štadióne za ubytovňou ). Pretože podmienkou pre prípadné  čerpanie finančnej dotácie 
na takýto účel je vlastný pozemok,  obec požiadala FC Rohožník o prevod pozemku. Vedenie FC Rohožník 
s prevodom pozemku obci súhlasí po vypracovaní geometrického plánu a predložení projektovej dokumentácie . 



Ing. Katrenčík  upozornil, že v rámci projektov podporovaných z Európskych fondov v rámci Bratislavského kraja 
je zatiaľ jediná možnosť dostať financie určené na športovisko cez školstvo.   
OZ poveruje starostu obce uzavrieť zmluvu o prevode časti pozemku parc. č. 2899/19 do vlastníctva obce za 
účelom vybudovania  tréningového ihriska – uznesenie č. 129/2008   
Starosta informoval o projekte v spolupráci s OZ Jablonka, ktorého snahou je oživiť  orechový  sad  
a zrekonštruovať a sprístupniť  kaplnku svätého Urbana, ktorá sa nachádza v starom jabloňovom sade.  Rodina 
Cíferských, ktorej kaplnka a okolitý pozemok patrí je ochotná túto obci prenajať za symbolickú sumu 1,-Sk.  
Slovenská sporiteľňa poskytla OZ Jablonka finančnú dotáciu 80 000,- Sk, ktorá bude použitá na nákup materiálu 
na jej opravu.  
OZ poveruje starostu obce uzavrieť nájomnú zmluvu ku kaplnke sv. Urbana za 1,-Sk ročne 
 – uznesenie č. 128/2008 
Starosta ďalej informoval o priebehu rokovaní s podnikateľmi v súvislosti so zmenou VZN č.7/2008 o určení 
pravidiel času predaj v obchode a času prevádzky služieb a usmerňovaní obchodnej a podnikateľskej činnosti na 
území obce Rohožník. Všetci dotknutí podnikatelia boli so  zmenou oboznámení , na základe ktorej adresovali 
OZ žiadosti o nové schválenie(predĺženie ) prevádzkových hodín v zmysle § 4 ods.2) VZN 7/2008. 
Starosta po dohode s poslancami navrhol upraviť prevádzkovú dobu nasledovne: 
Jednička             P-Š+N: otvorené do 22:00 hod.           Pia - So: otvorené do 24:00 hod. 
Háj                      P-Š+N: otvorené do 22:00 hod .          Pia - So: otvorené do 23:00 hod. 
Háj-kaviareň        P-Š+N: otvorené do 22:00 hod.           Pia - So: otvorené do 24:00 hod. 
Bar u Kaňúrky     P-Š+N: otvorené do 22:00 hod.           Pia- So : otvorené do 24:00 hod. 
Rašelina              P-Š+N: otvorené do 22:00 hod.           Pia -So : otvorené do 24:00 hod. 
Štadión                P-Š+N: otvorené do 22:00 hod.           Pia - So: otvorené do 24:00 hod.    
P. Ján Ambra reagoval, že takáto úprava je pre ich prevádzku likvidačná,  nakoľko v súčasnosti investovali veľa 
financií do úpravy budovy a okolia. MUDr. Vrablicová poukázala na potrebu väčšej zodpovednosť podnikateľov 
pri kontrole podávania alkoholu, aby sa predišlo výtržníctvu i úrazom. Poslanci požadovali od prevádzkovateľov 
väčšiu zodpovednosť za okolie svojich prevádzok. Ing. Radičová poukázala na prevádzkovú dobu v  pracovných 
dňoch do 24:00 hod. ako neprimeranú. Ing. Katrenčík  s návrhom nesúhlasil .  Mgr. Benkovičová navrhla 
ponechať pôvodné prevádzkové hodiny na skúšobnú dobu 3 mesiace a následne tieto prehodnotiť. 
OZ schválilo odložiť účinnosť VZN č.7/2008 do doby jeho prehodnotenia OZ v mesiaci apríl 2009 
- uznesenie č. 131/2008  (za 5 poslancov, proti 2: Ing. Ľudmila Radičová, p. Alica Buchbauerová 
Starosta informoval prítomných o podaní žiadosti dňa 15.12.2008 Ministerstvu školstva v rámci výzvy  
 ADAM 2/2009/Z/D, ktorý bude sledovať mládežnícke aktivity vekovej kategórie od 14- 25 rokov. Počas roka 
2009 plánuje vytvoriť Mládežnícky parlament  obce, ktorého zvolení zástupcovia budú komunikovať s poslancami 
OZ, s  obcou, budú rozhodovať  o svojich aktivitách,  financiách( ktoré im obec pridelí)  za určitých podmienok. 
Hlavným cieľom  projektu je pozitívne motivovať mládež  k zmysluplnej činnosti . 
OZ vzalo na vedomie informáciu o projektovej žiadosti na projekt – Mládežnícky  parlament obce Rohožník 
- uznesenie č. 132/2008 
 
K bodu programu č. 9 
 
Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a poprial príjemné prežitie Vianočných sviatkov a veľa 
úspechov v Novom roku 2009. 
 
Zapisovateľ:             Alena Karšayová                  .................................................... 
Overovatelia:           Ing. Ľudmila Radičová          ..................................................... 
                                Ing. Bohuslav Katrenčík       ...................................................... 
 
                                                                                                                             Mgr. Peter Švaral 

    starosta obce 


